
Zápisnica č. 4/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 28. mája 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján 
Vajda, Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, Ľudovít Petránsky, 
Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj 
Česelský 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Úprava dotácie na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty a zvýšenie z MŠ SR 

(kvestorka Žideková) 
2. Vydavateľstvo/Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
3. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku (pror. Petráš) 
4. Akcie k 70. výročiu založenia STU (pror. Petráš) 
5. Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných programov na univerzite 

(pror. Kalužný) 
6. Stav v implementácii AIS na FA STU (dekan FA STU) 
7. Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti Bezpečnostného projektu 

STU na SjF, FA a FCHPT STU (dekani SjF, FA a FCHPT STU) 
8. Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na SvF, MtF a FCHPT STU (dekani SvF, MtF a FCHPT STU) 
9. Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na FEI, 

FIIT a MtF STU (dekani FEI, FIIT a MtF STU) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Úprava dotácie na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty a zvýšenie z MŠ SR 

(kvestorka Žideková) 
2) Edičná činnosť na STU (pror. Petráš) 
3) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku (pror. Petráš) 
4) Akcie k 70. výročiu založenia STU – predbežný scenár osláv a športové podujatia (pror. 

Petráš) 
5) Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe nových učebných plánov (pror. 

Kalužný) 
6) Stav v implementácii AIS na FA STU (dekan FA STU) 
7) Doplnok k správe Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných 

programov na FA STU (dekan FA STU) 
8) Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti Bezpečnostného projektu 

STU na SjF, FA a FCHPT STU (dekani SjF, FA a FCHPT STU) 
9) Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na SvF, MtF a FCHPT STU (dekani SvF, MtF a FCHPT STU) 
10) Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na FEI 

a MtF STU (dekani FEI a MtF STU) 
11) Zoznam nových členov a ich funkcie v AS STU (predseda AS STU Žalman) 
12) Prehľad pridelených bytov pre zamestnancov STU na Mýtnej ulici (pror. Janíček) 



Prorektor Janíček požiadal dekanov FA a FCHPT STU, aby mu čo najskôr zaslali personálnu 
analýzu v súvislosti s vytvorením campusových ústavov na STU. 
 
Rektor Báleš zablahoželal prof. Žalmanovi k opätovnému zvoleniu do funkcie predsedu AS 
STU a privítal nového zástupcu študentskej časti AS STU Juraja Česelského. 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/3/2007, 2/3/2007, 3/3/2007 
 
Nesplnené úlohy: 2/2/2007 – bola len čiastočne splnená a rektor vyzval dekanov na jej 

splnenie najneskôr do 1.6.2007. 
 
 
K bodu 1  Úprava dotácie na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty 

a zvýšenie z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne komentovala všetky položky 
rozpisu dotácie a ich rozdelenie na súčasti STU. Od 1.7.2007 má byť 
valorizácia miezd a podľa informácií prostriedky na to sú už v pridelenej 
dotácii na rok 2007. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/4/2007 
KR STU berie na vedomie úpravu dotácie na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty 
a zvýšenie z MŠ SR. 
 
 
K bodu 2 Vydavateľstvo/Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý mapuje hlavne súčasný stav ako aj 

technické a personálne možnosti vydavateľstva STU. Bola znovu zriadená 
vydavateľská rada. Ročne sa vydáva cca 70 titulov a fakulty sa na tom 
zúčastňujú veľmi rozdielne, niektoré vôbec nie. Autorský potenciál na STU 
máme a zámerom je vytvorenie nakladateľstva, ktoré by zabezpečovalo aj 
distribúciu po celom Slovensku. Uviedol aj plány do budúcnosti, ktoré budú 
konkretizované na jeseň 2007. 

Dekan MtF 
Moravčík: 

Nemajú dobré skúsenosti s vydavateľstvom STU, sú tam neúnosne dlhé 
termíny na výrobu učebníc a monografií. 

Dekan FIIT 
Molnár: 

Na fakulte majú dobré skúsenosti s vydavateľstvom STU a ak sa činnosť 
vydavateľstva rozšíri v budúcnosti aj na distribúciu, treba počítať aj s inými 
predajňami, nielen na pôde STU. 

Dekan FCHPT 
Bakoš: 

FCHPT má tiež dobré skúsenosti s vydavateľstvom STU, problém majú 
skôr vo financovaní tlačovín. 

Ďalšia diskusia sa týkala ochrany duševného vlastníctva hlavne pri publikovaní materiálov 
v elektronickom priestore. 
 
Úloha KR STU č. 1/4/2007 
KR STU ukladá pror. Petrášovi pripraviť komplexný návrh na činnosť Nakladateľstva STU. 
Z: prorektor Petráš 
T: 30. 10. 2007 
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Úloha KR STU č. 2/4/2007 
KR STU ukladá pror. Petrášovi pripraviť materiál o publikovaní učebných textov 
(elektronické skriptá) a iných publikácií v elektronickom prostredí. 
Z: prorektor Petráš 
T: 11. 06. 2007 
 
 
K bodu 3 Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s programom a organizačným zabezpečením 

stretnutia vedenia STU a dekanov fakúlt STU s veľvyslancami na 
Slovensku, ktoré sa uskutoční dňa 18. júna 2007 o 9:00 hodine. Každý 
veľvyslanec dostane materiály o STU, ale aj o fakultách. Požiadal dekanov, 
aby príslušné propagačné a informačné materiály včas dodali. Občerstvenie 
bude zabezpečovať UZ STU Gabčíkovo. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stretnutí vedenia STU a dekanov fakúlt 
STU s veľvyslancami na Slovensku. 
 
K bodu 4 Akcie k 70. výročiu založenia STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil dva písomné materiály k tomuto bodu rokovania. Jeden sa týka 

scenára osláv 70. výročia STU v dňoch 27.-28.9.2007 (slávnostné 
zasadnutie vedeckej rady a konferencia „Technické vzdelávanie 
v globalizovanej spoločnosti“). Ďalší materiál sa týkal športových podujatí 
poriadaných pri tejto príležitosti. Ďalšia diskusia sa týkala ocenenia 
pamätnými medailami k 70. výročiu STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o príprave osláv 70. výročia založenia 
STU. 
 
 
K bodu 5 Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných 

programov na univerzite (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah, kde uvádza stav 

dodržiavania týchto spoločných kritérií na jednotlivých fakultách STU. 
Uviedol aj odporúčania hodnotiteľov EUA v tomto smere. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Privítal, že kritériá sa budú prehodnocovať. Uviedol, že na ich fakulte je 
dosť problematické 3-ročné bakalárske štúdium, potrebovali by 4 roky. 
Študentov treba naučiť univerzitnému systému štúdia. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Tiež víta prehodnotenie kritérií a súčasne upozornil, že by sme nemali 
skĺznuť ako výskumná univerzita len pre prípravu bakalárov pre priemysel. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Bakalárske programy sú postavené na 3 roky, v poslednom ročníku je to 
značne nahustené, opýtal sa či je možné uvažovať aj s trvaním 4 roky pre 
bakalárske štúdium. Rektor sa prihovára za nepredlžovanie štúdia. 
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Úloha KR STU č. 3/4/2007 
KR STU ukladá pripraviť podnety na prehodnotenie spoločných kritérií pri tvorbe študijných 
programov v bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom štúdiu. 
Z: prorektor Kalužný 
T: 31. 10. 2007 
 
 
K bodu 6 Stav v implementácii AIS na FA STU (dekan FA STU) 
  
Dekan FA STU 
Petránsky: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval jeho 
obsah. Problémy, ktoré sa vyskytujú, riešia pravidelne na rokovaniach 
vedenia FA STU. Prebehla rekonštrukcia ústavov a teraz nasledujú 
konkurzy na vedúcich ústavov. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu dekana FA STU o stave implementácie 
AIS na FA STU. 
 
 
K bodu 7 Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti 

Bezpečnostného projektu STU na SjF, FA a FCHPT STU 
(dekani SjF, FA a FCHPT STU) 

  
Dekani SjF, FA 
a FCHPT STU: 

Všetci dekani predložili písomné správy k tomuto bodu rokovania 
a postupne komentovali stav na jednotlivých fakultách STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu dekanov SjF, FA a FCHPT STU o perso-
nálnom, materiálnom a organizačnom zabezpečení v oblasti Bezpečnostného projektu STU. 
 
 
K bodu 8 Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie 

prístupu študentov k internetu na SvF, MtF a FCHPT STU 
(dekani SvF, MtF a FCHPT STU) 

  
Dekan SvF, MtF 
a FCHPT STU: 

Dekani spomenutých fakúlt predložili písomné správy k tomuto bodu 
rokovania a stručne komentovali ich obsah. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave a plánovaných 
opatreniach pre zlepšenie prístupu študentov k internetu na SvF, MtF a FCHPT STU. 
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K bodu 9 Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované 
opatrenia pre rok 2007 na FEI, FIIT a MtF STU (dekani FEI, 
FIIT a MtF STU) 

  
Dekan SvF, MtF 
a FIIT STU: 

Dekani FEI a MtF STU predložili písomné správy k tomuto bodu 
rokovania. Dekan FIIT podal len ústnu informáciu. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/4/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave realizácie odporúčaní 
auditu dátových sietí a plánovaných opatrení pre rok 2007 na FEI, FIIT a MtF STU. 
 
 
K bodu 10 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval prítomných o zmene v termíne rokovania KR STU. Nasledujúce rokovanie 
KR STU bude dňa 11. 06. 2007 so začiatkom o 12:00 hodine. 

- STU podporuje myšlienku viaczdrojového financovania a využitím možnosti 
prijímania 2% dane od fyzických aj právnických osôb.  

- Informoval dekanov o výsledkoch kontroly dodržiavania Registratúrneho poriadku 
STU. Na viacerých fakultách boli zistené vážnejšie nedostatky. V najbližšej dobe 
dostanú dekani listy, v ktorých budú podrobnejšie uvedené zistené nedostatky. Rektor 
požiadal dekanov o ich urýchlené odstránenie. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/4/2007 
KR STU v Bratislave podporuje myšlienku viaczdrojového financovania s možnosťou 
použitia 2% z dane fyzických a právnických osôb na podporovanie výskumu. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Informovala o postupe prác v jednotlivých tímoch pri zavádzaní ekonomického IC 
SOFIA. Vysvetlila, prečo nemajú všetky fakulty zastúpenie vo všetkých projektových 
tímoch. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Oznámil, že promócie PhD. budú dňa 25.6.2007 o 11:00 hodine. 
- Oznámil členom KR STU, že z celkového počtu 1200 interných doktorandských miest 

v SR pre akademický rok 2007/08 sme na STU dostali 242 miest. Orientačné 
rozdelenie na fakulty je takéto: SvF 48, SjF 18, FEI 57, FCHPT 65, FA 20, MtF 18 
a FIIT 6. V prípade neobsadenia všetkých miest na niektorej fakulte je potrebné čo 
najskôr informovať prorektora Kalužného a miesta dostanú k dispozícii iné fakulty. 

- Rozvojové projekty MŠ SR pre rok 2007. Na každého úspešne ukončeného 
doktoranda dostávame 50 tis. Sk. MŠ SR dalo usmernenie, že doktorand má z toho 
dostať najmenej 40%. Navrhuje ďalšie delenie fakulta 30% a katedra 30%. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/4/2007 
KR STU v Bratislave schvaľuje delenie finančných prostriedkov, ktoré dostaneme z MŠ SR 
na každého úspešne ukončeného interného doktoranda takto: 40% doktorand, 30% fakulta 
a 30% pracovisko, kde sa doktorandské štúdium realizovalo. 
 
4) Prorektor Janíček: 
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Predložil písomne prehľad bytov pridelených pre mladých zamestnancov STU na Mýtnej 
ulici v Bratislave. Byty sú komisionálne pridelené zatiaľ na 1 rok. 

 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o zložení nového AS STU a o zvolených funkcionároch ako aj členoch 
jednotlivých komisií. 

 
6) Prorektor Redhammer: 

- Informoval o návšteve hodnotiteľov z EUA, ktorí majú hodnotiť výskumný potenciál 
na STU. 

- Informoval o agentúre APVV, sú tam 4 nové programy. Bola zverejnená všeobecná 
výzva na projekty APVV. Výzvy na projekty v 4 nových programoch ešte neboli 
vyhlásené. 

- Rektor STU podpísal memorandum o vytvorené strategickej platformy 
v Bratislavskom kraji s predsedom VÚC Bratislava, primátorom mesta a UK. 

 
7) Prorektor Petráš: 

Požiadal členov KR STU, aby do konca júna 2007 ešte poslali pripomienky k návrhu 
stanov Spolku absolventov a priateľov STU. 

 
8) Predseda UOO STU Kovár: 

V marci sa konal snem KOZ, na podporu novely Zákonníka práce bude organizovaný 
pochod pracovníkov STU v čase obednej prestávky. Diskusia sa týkala toho, ako sa 
novela dotýka pracovníkov vedy. 

 
9) Prorektor Finka: 

Informoval, že dňa 4.6.2007 sa uskutoční porada vedúcich študijných oddelení 
o vydávaní študentských preukazov. 

 
10) Dekan FCHPT STU Bakoš: 

Oboznámil KR STU s prehlásením vedeckej rady fakulty o veľmi nízkych výdavkoch 
štátu na vedu a výskum. V tejto súvislosti nesúhlasia s doterajšou metodikou delenia 
finančných prostriedkov na dotáciu. 
Dekan FEI Vajda v princípe súhlasí, ale navrhuje nevolať po zmene metodiky. Hlavný 
problém je dlhodobé podfinancovanie vysokého školstva a vedy na Slovensku. 

 
11) Dekan SvF STU Kopáčik: 

- Pozval všetkých členov KR STU na slávnostné kolokvium, ktoré bude dňa 1.6.2007 
o 10:00 hodine v aule D. Ilkoviča pri príležitosti 100. výročia narodenia prof. Petra 
Danišoviča. 

- Na základe diskusií na SvF STU navrhuje, aby všetky 4 plánované campusové 
ústavy boli zriadené na SvF STU. Katedra jazykov má certifikáty, ktoré by 
odchodom a zmenou pracoviska mohla stratiť. SvF ako jediná má v campuse v meste 
bazén a okrem toho aj dobre vybavenú telocvičňu. Vzhľadom na prevádzkovanie 
týchto zariadení ako aj na počet odučených hodín telesnej výchovy navrhuje zriadiť 
ústav telesnej výchovy tiež na SvF STU. 

Dekan FCHPT v prípade telesnej výchovy nesúhlasí s ponukou SvF STU. 
Dekan FA STU podporil návrh dekana SvF STU. 
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Úloha KR STU č. 4/4/2007 
KR STU ukladá poslať stanoviská dekanov fakúlt STU k návrhu prednesenému dekanom SvF 
STU Kopáčikom ohľadom lokalizácie campusových ústavov STU na SvF STU. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 1. 06. 2007 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
Zápisnicu overili: 

prof. Ing. František JANÍČEK, PhD.,  prorektor STU 

 

prof. Dr. Ing. Oliver MORAVČÍK,  dekan MtF STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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